
 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru SK Florbal Benešov 

konaného dne 22.1.2014 
 

 

Přítomni: Luděk Červ, Miloš Vojtíšek, Lukáš Brož, Vladimír Suk, Martin Mičlo 

Omluveni: Josef Vachtl, Roman Kieler,   

Host: Sekretář Jakub Líska  

  

 

Program:  

- Stav peněz na účtu i na pokladně 

- Granty Města Benešov 

- Stav uhrazení členských příspěvků 

- Informace o opravě haly SŽ Jiráskova 

- další 

 

 

1) Informace o finančních prostředcích na účtu a hotovosti 

VV vzalo na vědomí informaci L. Červa o stavu účtu a hotovosti 

 

2) Granty poskytované Městem Benešov 

            VV  vzal  na  vědomí  informaci  podanou  L. Červem. Město Benešov poskytlo SK ve výši 

cca 400.000,- Kč v rámci grantu v oblasti využití volného času, dále SK obdržel cca 300.000,- Kč 

z poplatků za loterie a herny. Byl vyúčtován grant na dopravu na turnaj ve Švédsku v roce 2013 a 

dále grant v oblasti využití volného času (II. pololetí 2013) . 

 VV vzal na vědomí informaci sekretáře J. Lísky o podání žádosti o grant (využití volného 

času) na I. pololetí 2014. 

 

3) Stav uhrazení členských příspěvků 

VV vzal na vědomí informaci sekretáře J. Lísky o stavu uhrazených členských příspěvků.  

VV žádá vedoucí týmů a trenéry o vyřešení nedoplatků členů SK dle seznamu sekretáře. 

Sekretář předá informace o nedoplatcích jednotlivým trenérům a vedoucím týmů dle zařazení hráčů 

na soupisky. 

 

4) Informace o opravě haly ZŠ Jiráskova 

VV vzal na vědomí informaci sekretáře J. Lísky o plánované rekonstrukci haly ZŠ Jiráskova, 

kdy bude provedena oprava stropu a zejména rekonstrukce podlahy. Dle zjištěných informací má být 

dřevěná palubovka nahrazena podlahou s gumovým povrchem. Předběžný termín rekonstrukce je 

červen 2014. S vedením ZŠ předběžně dohodnuta možnost užívání venkovního hřiště s umělým 

povrchem.   

 

5) Ostatní 

 

- L. Červ podal informaci o stěhování sekretariátu ČFbU z ul. Na Pankráci a to zřejmě v únoru 

2014.   

- VV ukládá L.Červovi zjistit informace o povinnosti využití a zejména vyúčtování příspěvku 

z loterií.  



- VV ukládá M. Mičlovi předložit návrh na nákup materiálu a pomůcek na trénink pro týmy 

mládeže (expandery, aquavaky apod.) 

- M. Vojtíšek předkládá návrh na dokoupení mantinelů do haly ZŠ Jiráskova, za účelem 

rozdělení plochy na vícero hřišť při trénincích.  

VV ukládá sekretáři J.Lískovi zjistit informace o cenách mantinelů a o možnosti získat na 

nákup dotaci od ČFbU 

 

Informace budou předloženy na příštím jednání VV 

 

 

 Příští termín jednání VV dle domluvy. 

 

 

 

 

 

 Zapsal: Luděk Červ   

 

 

 

 


